
                    Protokół nr 10/X/11
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 25 maja 2011r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -   10.10
Godzina zakończenia -  11.30

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady.

goście zaproszeni: 
Pan Mieczysław Chmura- Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej
Pan Eugeniusz Gruszka- Prezes piłki halowej

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  19 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 
(lista obecności - zał. nr 1)

Radni nieobecni w posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej:
 Jolanta Kasprzyk
 Andrzej Cyman

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan – zaproponował zmianę w porządku 
obrad sesji  poprzez dodanie  w punkcie „podjęcie uchwał” ppkt. j ”w  sprawie   zlecenia przeprowadzenia 
kontroli przez Komisję Rewizyjną nie objętej Planem Pracy”, po czym poddał ją pod głosowanie. 

Rada Miejska 19 głosami „za”:
przyjęła  zmianę  porządku  obrad  wniesioną  przez  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej-  Andrzeja 
Behana.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie  poddał pod głosowanie 
porządek obrad po wprowadzonych zmianach.

Rada Miejska 19 głosami „za”:
przyjęła porządek obrad w brzmieniu:
3.  Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  realizacji  uchwał  oraz  pracy w okresie  międzysesyjnym od dnia 
19 kwietnia 2011r. do dnia 17 maja  2011r. 
4. Podjęcie uchwał :

a)    w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.
b)    w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2011.
c)   w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez 

Wspólnotę Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 13.
d)   w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego na  zabezpieczenie  spłaty kredytu  przez  

Wspólnotę Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 14.
e)    w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowa Ruda, w imieniu której działa Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Nowej Rudzie, do realizacji projektu systemowego w ramach Programu 
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Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007-2013, Priorytet VII- Promocja integracji społecznej, 
Działanie  7.1  Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji,  Poddziałanie  7.1.1  Rozwój 
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej – współfinansowanego 
ze środków EFS – wsparcie społeczne dla klientów Ośrodka w 2011r.  -  „Od bierności  do  
aktywności”.

f)    w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu górniczego złoża "Bieganów" w granicach miasta Nowa Ruda.

g)   w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego dla terenu przy ulicy Józefa Piłsudskiego w Nowej Rudzie.

h)    w sprawie wyznaczenia opiekuna Młodzieżowej  Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. 
i)    zmieniająca uchwałę Nr 21/V/11 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 26 stycznia 2011r. w 
sprawie zatwierdzenia „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2.
j)     w sprawie  zlecenia przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną nie objętej planem pracy.

5. Odpowiedzi na interpelacje.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  w  Nowej  Rudzie  –  zapytał  radnych  czy  są  uwagi  bądź  zapytania  do 
protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 kwietnia 2011r.

Rada Miejska 19 głosami „za”:
przyjęła protokół z IX sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 kwietnia 2011r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan wraz z Burmistrzem Miasta Tomaszem Kilińskim uroczyście 
podziękowali  Panu Mieczysławowi Chmurze,  oraz  Panu Eugeniuszowi Gruszce za wieloletni wkład pracy 
społecznej na rzecz miasta.

Ad.3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od 
dnia  19 kwietnia 2011r. do dnia 17 maja 2011r. – zał. nr 2.

Wobec  braku głosów  Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  sprawozdanie  Burmistrza 
z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 19 kwietnia 2011r. do dnia 17 maja 2011r. 

Rada Miejska 19 głosami „za” :
przyjęła sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 
19 kwietnia  2011r. do dnia 17 maja 2011r. 

Ad.4.  Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.
b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2011.

Skarbnik Miasta Jan Szeląg -   dwa projekty uchwał będą omawiane razem, gdyż są one ze sobą powiązane. 
Dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 40. 000zł. tytułem dotacji celowej na realizację zadania 
„Konserwacja  melioracji  wodnych  szczegółowych  na  terenie  miasta  Nowa  Ruda”.  Środki  pochodzą 
z  Województwa  Dolnośląskiego.  Po  stronie  wydatków  w  celu  zabezpieczenia   udziału  własnego 
w  odpowiedniej  klasyfikacji  budżetowej  przeznacza  się  kwotę  13.950zł.  W  związku  ze  środkami 
niewygasającymi z upływem roku  2010, realizowane są zadania, które mają wpływ na dochody i wydatki. 
Do zadań należą:
-”Widoki bez granic”- 158 257zł
-”Widoki bez granic”-25 867zł
-” Poprawa Standardu infrastruktury bezpieczeństwa, jako element wzmocnienia potencjału turystycznego 
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Dolnego Śląska”- 2 903zł.
-” Poprawa Standardu infrastruktury bezpieczeństwa, jako element wzmocnienia potencjału turystycznego 
Dolnego Śląska”- 2 903zł.
-”  Regionalne  centrum  turystyki  aktywnej-  modernizacja  obiektów  sportowych  przy  ul.  Kłodzkiej  16 
w Nowej Rudzie z zagospodarowaniem terenu oraz budowa boiska o nawierzchni sztucznej”.- 800 000zł.
Dokonuje się zmiany w planie przychodów poprzez zmniejszenie kwoty wolnych środków  z roku 2010 
o  1  200  000zł.  Zwiększa  się  plan  dochodów  tytułem  środków  otrzymanych  z  realizacji  projektu 
„Rewitalizacja miasta Nowa Ruda ul. Rynek i Bohaterów Getta- przebudowa zabytkowego rynku i ratusza. 
Nastąpiły  zmiany  w  planie  wydatków  dla  realizacji  zadania  „Widoki  bez  granic”  w  kwocie  28  482zł 
przeznaczonej  na  wydatki  dotyczące  realizacji  tej  inwestycji,  oraz  kwota  1  230zł  na  poprowadzenie 
okablowania  oświetlenia  wieży  widokowej.  Dokonuje  się  zmiany  w  planie  wydatków  inwestycyjnych 
poprzez przywrócenie zadania „Termomodernizacja obiektów edukacyjnych- Gimnazjum nr 1”  w kwocie 
220 000zł.Następuje zmniejszenie planu wydatków remontowych dot. remontu dachu w Gimnazjum nr  1 
(160.000zł) oraz remontu dachu na sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 7 (60 000zł). Oszczędności 
w  kwocie  16  000zl  powstałe  z  poręczenia  kredytów   dla  Noworudzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 
Społecznego oraz część rezerwy przeznaczone są na dotacje realizacji zadania „Przebudowa skrzyżowania 
w  ciągu  ulic:  Słupiecka,  Kwiatkowskiego,  Radkowska,  Kłodzka”.  Przeznacza  się  kwotę  26  580zł  na 
profilaktykę zdrowotna dzieci  i  młodzieży z terenu Nowej Rudy (tzw. zielone szkół).  Następuje zmiana 
nazwy zadania „Sporządzanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru dzielnicy 
Słupca  w  rejonie  ul.  Zagórze  i  Kasztanowa”  na  „Sporządzanie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla  terenu  przy ul.  Zagórze”.  Przeznacza  się  kwotę  25  000zł  na  zadanie  „Sporządzanie 
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu  przy  ul.  Józefa  Piłsudskiego 
w Nowej Rudzie”.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  prosi  o  przedstawienie  opinii  Komisji  Gospodarczo- 
Budżetowej .

Radny Marek Bawecki – Komisja Gospodarczo – Budżetowa - pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.,  oraz w  sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie miasta na rok 2011.

Radna Regina Wałęsa- prosi o więcej informacji na temat zadania dot ”Konserwacji melioracji wodnych 
szczegółowych na terenie miasta Nowa Ruda”. Podana jest informacja o ile zwiększone są plany dochodów 
i  jakie jest zabezpieczenie udziału własnego, prosi jednak o  szczegółowe przybliżenie tematu.

Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  i  Inwestycji  –  Roman  Kaczmarek-   zakres  robót  dotyczy  rowów 
melioracyjnych, nie przyłączonych do dróg, a stwarzających zagrożenie zatopieniami przy opadach.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektu uchwał. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”, 1 „wstrzymującym  się  od głosowania”
  podjęła:

Uchwałę nr 44/X/11

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Nowa Ruda.

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2011.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr  45/X/11

w sprawie wprowadzenia  zmian w budżecie miasta na rok 2011.

c)  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez  
Wspólnotę Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 13.
d) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie  spłaty  kredytu przez  Wspólnotę  
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 14.

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Joanna Kołodziej- wspólnoty mieszkaniowe dwóch budynków na 
Oś. Piastowskim nr 13 i 14 podjęły uchwałę w sprawie  zaciągnięcia kredytów na remont części wspólnych 
nieruchomości,  w  szczególności  na  elewację.  Gmina  Miejska  będąc  członkiem tych  wspólnych  będzie 
zobowiązana do spłat kredytu w udziale w którym posiada.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  prosi  o  przedstawienie  opinii  Komisji  Gospodarczo- 
Budżetowej.

Radny Marek Bawecki – Komisja Gospodarczo – Budżetowa - pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w 
sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez 
Wspólnotę Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 13 i 14.            

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektów uchwał. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez  Wspólnotę 
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 13.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 46/X/11

w  sprawie zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez  Wspólnotę  
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 13 .

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez  Wspólnotę 
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 14.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19  głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 47/X/11

zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie spłaty kredytu  
przez Wspólnotę Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda – os. Piastowskie 14 .”

e) w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowa Ruda, w imieniu której działa Miejski Ośrodek Pomocy  
Społecznej w Nowej Rudzie, do realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał  
Ludzki  na  lata  2007-2013,  Priorytet  VII-  Promocja  integracji  społecznej,  Działanie  7.1  Rozwój  i  
upowszechnianie  aktywnej  integracji,  Poddziałanie  7.1.1  Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  
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przez ośrodki pomocy społecznej – współfinansowanego ze środków EFS – wsparcie społeczne dla klientów  
Ośrodka w 2011r. - „Od bierności do aktywności.
Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej-  Anna  Frankowska-  Miejski  Ośrodek  Pomocy 
Społecznej  w Nowej Rudzie  realizuje projekt  systemowy  „Od bierności  do aktywności”  od roku 2008 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, na który uzyskuje środki unijne. W roku br ośrodek chce 
kontynuować  projekt.  Warunkiem  przystąpienia  jest  wykazanie  udziału  własnego  w  wysokości  10,5% 
przeznaczanego na wypłatę zasiłków i pomoc w naturze  dla beneficjentów, biorących udział w projekcie- 
jest to kwota 20 828, 43zł.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – prosi o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych.

Radny Jerzy Pulit- Komisja Spraw Społecznych  - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektu uchwały. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowa Ruda, w imieniu której działa Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Nowej Rudzie, do realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki  na  lata  2007-2013,  Priorytet  VII-  Promocja  integracji  społecznej,  Działanie  7.1  Rozwój 
i upowszechnianie aktywnej integracji,  Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji 
przez ośrodki pomocy społecznej – współfinansowanego ze środków EFS – wsparcie społeczne dla klientów 
Ośrodka w 2011r. - „Od bierności do aktywności”

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19  głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 48/X/11

w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowa Ruda, w imieniu której działa Miejski Ośrodek Pomocy  
Społecznej  w  Nowej  Rudzie,  do  realizacji  projektu  systemowego  w  ramach  Programu  Operacyjnego  
Kapitał Ludzki na lata 2007-2013, Priorytet VII- Promocja integracji społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i  
upowszechnianie aktywnej integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji  
przez  ośrodki  pomocy  społecznej  –  współfinansowanego  ze  środków  EFS  –  wsparcie  społeczne  dla  
klientów Ośrodka w 2011r. - „Od bierności do aktywności .

f)w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
górniczego złoża "Bieganów" w granicach miasta Nowa Ruda.

Kierownik  Referatu  Zagospodarowania  Przestrzennego-  Kamila  Zamolska-  z  wnioskiem o  sporządzenie 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego   złożył  przedsiębiorca  posiadający  koncesję  na 
wydobycie  złoża  pan  Dariusz  Peterek,  prowadzący  firmę  pn.  Przedsiębiorstwo  Robót  Budowlano- 
Montażowych  „Budomontaż”.  Obowiązek  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu górniczego wynika z ustawy geologicznej i górniczej. Plan sporządza się w celu 
zapewnienia integracji wszelkich działań podejmowanych w granicach terenu górniczego ,dla wykonania 
określonych koncesji, zapewnienie bezpieczeństwa powszechnego, ochrony środowiska. Koszt sporządzenia 
planu ponosi przedsiębiorca. Plan  jest kontynuacją działań urbanistycznych gminy, od strony wschodniej 
graniczy z planem dla Góry Wszystkich Świętych.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  prosi  o  przedstawienie  opinii  Komisji  Gospodarczo- 
Budżetowej.

Radny Marek Bawecki – Komisja Gospodarczo – Budżetowa - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
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w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
górniczego złoża "Bieganów" w granicach miasta Nowa Ruda.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektu uchwały. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
górniczego złoża "Bieganów" w granicach miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19  głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 49/X/11

w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
terenu górniczego złoża "Bieganów" w granicach miasta Nowa Ruda .

g)w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
dla terenu przy ulicy Józefa Piłsudskiego w Nowej Rudzie.

Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego- Kamila Zamolska-  zmiana planu zagospodarowania 
przestrzennego w obszarze  ul. Górniczej i ul. Świdnickiej. Plan  był przyjmowany przez Radę w listopadzie 
2009 roku. Zmiana ma na celu wprowadzenie do  części obszaru, zabudowę mieszkaniową wielorodzinną 
z  dopuszczeniem usług.  Z  wnioskiem o  zmianę  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wystąpił  pan 
Bogdan  Tyś,  właściciel  nieruchomości  stojącej  na  obszarze  poprzemysłowym.  Inwestycja  wpłynie 
pozytywnie na wizerunek miasta.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  prosi  o  przedstawienie  opinii  Komisji  Gospodarczo- 
Budżetowej.

Radny Marek Bawecki  – Komisja Gospodarczo – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu przy ulicy Józefa Piłsudskiego w Nowej Rudzie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektu uchwały. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu przy ulicy Józefa Piłsudskiego w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19  głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 50/X/11

w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
dla terenu przy ulicy Józefa Piłsudskiego w Nowej Rudzie .

h) w sprawie wyznaczenia opiekuna Młodzieżowej  Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Behan  –  projekt  uchwały  dotyczy  wyznaczenia  opiekuna 
Młodzieżowej  Rady Miejskiej  w osobie  przewodniczącego Komisji  Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w Nowej rudzie. W tej kadencji jest to pan Jerzy Pulit. Opiekun jest organem doradczym, który preferuje 
rozwój wiedzy samorządowej młodzieży. Prosi o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych.
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Radny Jerzy Pulit-  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia opiekuna 
Młodzieżowej  Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Radna Halina Gajcy-  wprowadza poprawkę do projektu uchwały.  W §1 pkt. 2 jest zapis „członkowie tej” 
a powinno być „członkowie tej Komisji”.

Radca Prawny- Krzysztof  Michalak- proponuje w §1 pkt. 2 wykreślenie słów „członków tej”.

Radna Halina Gajcy- wyjaśnia, że w zapisie chodzi o wskazywanie członków Komisji Spraw Społecznych 
a nie wszystkich  członków Rady Miejskiej.

Radca Prawny-  Krzysztof   Michalak-   po uzasadnieniu Radnej  Haliny Gajcy,  przyznaje  iż  zasadne jest 
dopisania do słowa „tej” słowa „tej Komisji”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan- wnosi pod głosowanie poprawkę radnej Haliny Gajcy do 
projektu uchwały w §1 pkt. 2 o dopisanie do słowa „tej” słowa „tej Komisji”.

Rada Miejska 19 głosami „za”:
przyjęła poprawkę do uchwały poprzez wprowadzenie do słowa „tej” słowa „tej Komisji”.

Radny Henryk Zimoch-  prosi o wytłumaczenie słowa „każdoczesnego” znajdującego się w uzasadnieniu do 
projektu uchwały.

Radca  Prawny-  Krzysztof   Michalak-  jest  to  słowo  prawnicze,  które  oznacza,  że  każdy  następny 
przewodniczący Komisji Spraw Społecznych będzie opiekunem Młodzieżowej rady Miejskich.

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie wyznaczenia opiekuna Młodzieżowej  Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17  głosami „za”,  (1 osoba nie glosowała)
  podjęła:

Uchwałę nr 51/X/11

w sprawie wyznaczenia opiekuna Młodzieżowej  Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.  

i) zmieniająca uchwałę Nr 21/V/11 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 26 stycznia 2011r. w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan  –  „26  stycznia  2011r.   Rada  Miejska  podjęła  uchwałę 
w sprawie Planu Pracy Rady Miejskiej, ze względu na to, że nie został zrealizowany program poświęcony 
sesjom tematycznym w drugim kwartale i nie ma możliwości zrealizowania programu dot. pkt. związanego 
z  „Aktualizacją  Strategii  Rozwoju  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda”,  proponuje  przeniesienie  na  kwartał 
czwarty, aby wszystko zostało opracowane przez pracowników Urzędu Miasta oraz przez logistów.”

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektu uchwały. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniająca uchwałę Nr 21/V/11 Rady Miejskiej  w Nowej Rudzie z dnia 26 stycznia 2011r. w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011.”
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 19  głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 52/X/11

zmieniająca uchwałę Nr 21/V/11 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 26 stycznia 2011r.   w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2011.

j) w sprawie  zlecenia przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną nie objętej planem pracy.

Radny Ryszard Wośko- Komisja Rewizyjna przeprowadzi kontrolę nie objętą Planem Pracy w czerwcu br. Zwraca 
uwagę, aby  w projekcie uchwały w §2 zamiast słowa „przewodniczącej” było słowo „przewodniczącego”.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –   zapytał  radnych czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do 
projektu uchwały. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną nie objętej Planem Pracy.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19  głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 53/X/11

w sprawie  zlecenia przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną nie objętej planem pracy.

Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje.

Radny Marian Kocoń - podziękował za udzieloną odpowiedź.

Radny Janusz Staniocha -podziękował  za udzieloną odpowiedź.

Radny Zbigniew Karczewski -podziękował za udzielone odpowiedzi.

Ad.7. Interpelacje radnych.

Radny Zbigniew Karczewski złożył 4 interpelacje na piśmie w sprawie:
− składowania odpadów powstałych w wyniku regulacji rzeki Włodzicy
− sprzedaży ośrodka wypoczynkowego w Ściborzu
− przekazania środków Polsko Czeskiej Wyższej Szkole Biznesu i Sportu w Nowej Rudzie
− podłączenia budynku przy ul Świdnickiej 112 w dzielnicy Drogosław oraz Miejskiego Zespołu Szkół do 

kolektora sanitarnego.

Radny Zdzisław Druciak- złożył interpelację na piśmie dot. likwidacji chodnika od ul. Wojska Polskiego do 
ul. Kłodzkiej   naprzeciwko placu targowego w dzielnicy Słupiec.

Radny Jerzy Pulit-  złożył interpelację na piśmie dot. likwidacji parku na ul. Kwiatkowskiego  w dzielnicy 
Słupiec.

Radny Bogusław Frącek-  w imieniu mieszkańców prosi o postawienie ławek i koszy na śmieci od ul. Jana 
Pawła II w stronę Jawornika.  Mieszkańcy na tej trasie bardzo często spacerują podziwiają widoki, ale nie 
mają miejsca na odpoczynek. Również prosi aby Urząd Miasta zastanowił się nad możliwością wytyczenia 
trasy turystycznej.

Radny Janusz Staniocha- złożył interpelację na piśmie dot. zwrócenia się do RZGW w celu wyczyszczenia 
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potoku Piekielnica.

Radna Irena Caryk- prosi o sporządzenie inwentaryzacji w celu uzyskania informacji ile przy budynkach jest 
szamb, jak często są wywożone, jakie są odpłatności za wywóz nieczystości ciekłych, gdzie ściekają i jakimi 
miejscami. Wzdłuż drogi jest  wypełniony rów tymi zanieczyszczeniami. Niektóre rowy zostały zasypane 
podczas  budowy drogi.  Uzasadnieniem interpelacji  jest  to,  że widok w/w zjawisk szpecą piękne tereny 
turystyczne.

Radny  Marek  Bawecki-   prosi  by  Gmina  Miejska  jako  współinwestor  zadania  uzyskała  informację  o 
aktualności  daty  zakończenia  inwestycji  przebudowy skrzyżowania  w  dzielnicy  Słupiec  widniejącej  na 
znaku informacyjnym. W przypadku jej zmiany powinna być podana do informacji mieszkańcom.

Ad.8. Zapytania radnych. 

Radny Zdzisław Druciak-  pyta  „czy firma z dniem dzisiejszym weszła na ul. Garażową oraz  o sztuczną 
murawę w Słupcu, na której w dalszym ciągu nic się nie dzieje. Czy z trawą, która leży pod płotem nic się 
nie stanie”.

Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  i  Inwestycji  –  Roman  Kaczmarek-  firma  DROMOST  z  dniem 
dzisiejszym weszła na ul. Garażową, w przypadku sztucznej murawy, istnieje konflikt z firmą TAMEX, która 
ma problemy z  pozyskaniem podwykonawców, którzy mogliby przygotować nawierzchnię  pod sztuczną 
trawę. Zgodnie z przedstawionym przez firmę harmonogramem zadanie ma być wykonane do końca czerwca 
br.   Przyjmuje  się ułożoną trawę,  jeśli  spełniała pewne standardy.  W przypadku,  gdy ułożona trawa nie 
będzie spełniać norm, nie będzie przyjęta i firma nie uzyska pieniędzy.

Radny Zbigniew Grochowski-  pyta  o  chodnik  przy przebudowie  skrzyżowania  w Słupcu na  przeciwko 
byłego „Promyka”. Prosi o dokończenie krawężnika do skrzyżowania, gdyż jest on zrobiony do połowy, na 
tyle na ile przewiduje zakres przebudowy.

Burmistrz Miasta- Tomasz Kiliński- w piątek Burmistrz  razem z  Naczelnikiem Romanem Kaczmarkiem 
spotkają się  z kierownictwem budowy na placu budowy, gdzie  odbędą się rozmowy na temat problemów 
wynikających z realizacji zadania.

Radny Michał Prokopczak –  zapytanie:  czy w miejscu, gdzie ma powstać parking w Słupcu można by było 
wyznaczyć tylko część na parking a resztę przeznaczyć na targowisko. Uzasadnia tym, że targujący stoją na 
chodniku i sprzedają swój towar pomimo widniejącego znaku zakazu targowania po za rejonem targowiska. 
Jest to karalne, a  spowodowane brakiem miejsca na targowisku.

- czy można przeznaczyć kwotę „50 000zł pozostałą z Os. Wojska Polskiego” na montaż oświetlenia na ul. 
Zielnej, lub kwotę tą przeznaczyć na obniżenie dolnego odcinka ul. Garażowej na Os. Wojska Polskiego „od 
pierwszego garażu po lewej  stronie,  jadąc do góry w stronę torowiska”,  ze  względu na podtopienia  po 
każdym opadzie deszczu.

Radny  Arkadiusz  Michalski–  prośba  do  zarządców  obiektów  na  terenie  Nowej  Rudy  o  dokonanie 
monitoringu miejsc, w których stoją kosze na śmieci, stojących w obrębie dróg miejskich szpecących miasto.

Radny Henryk Zimoch–  nawiązując do odpowiedzi wydziału dot. likwidacji tablicy informacyjnej na ul. 
Świdnickiej w dzielnicy Drogosław,  prosi o informację czy jest możliwość zakupu nowej tablicy na wzór 
tablicy stojącej  na ul.  Cmentarnej.  W przypadku jej  braku wszystkie informacje dot.  mieszkańców będą 
wieszane na nowo powstałej wiacie. 

Radny  Jerzy  Pulit-   mieszkańcy  Os.  XXX-  lecia  oraz  ul.  Wiejskiej  skarżą  się,  że  na  tym  odcinku 
organizowane  są  wyścigi,  czy  jest  możliwość  zamontowania  progów  zwalniających,  ponieważ  jest  to 
zagrożenie dla mieszkańców.

Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji – Roman Kaczmarek- nie ma środków, które można by było 
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przeznaczyć  na  spowolnienie  ruchu  na  ul.  Wiejskiej  i  w  okolicach  Os.  XXX-  lecia.  Proponuje  złożyć 
wniosek w tej sprawie do Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji, w celu rozpatrzenia możliwości 
zamontowania  progów  zwalniających.  Jeśli  będą  spełnione  pewne  warunki,  to  będzie  można  ująć 
to zadanie w propozycjach na przyszły rok. 

Radna  Irena  Caryk–   prosi  o  wzmożoną  interwencję  i  monitoring   Straży Miejskiej  w  czasie  wakacji 
ul. Radkowskiej, placów zabaw, sklepów gdzie spożywany jest alkohol oraz sprawdzenie czy w sklepach są 
wywieszone tabliczki „zakaz spożywania alkoholu.”

Radny Henryk Zimoch–  prosi Straż Miejską o monitorowanie nowo powstałych słupów oświetleniowych w 
rejonach  ul. Bohaterów Getta i ul. Armii Krajowej ze względu na przyklejane na nich ogłoszenia, które 
szpecą.

Ad.9. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że kolejna sesja Rady Miejskiej będzie w temacie 
absolutorium oraz  w temacie  turystyki.  Prosi  wszystkie  komisje  stałe  Rady Miejskiej  o  wydanie  opinii 
w sprawie budżetu oraz zapoznały się z wydatkami. Prosi również, aby odpowiednie wydziały przygotowały 
sesję tematyczną. Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos.

Radni nie zgłosili spraw różnych. 

 Ad.10. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął X 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 

Strona 10


	                    Protokół nr 10/X/11
	Godzina rozpoczęcia -   10.10


